
П Р О Т О К О Л   № 9 

засідання громадської  ради 

при Подільській районній військовій адміністрації 

 

13  вересня  2023 року                                 м. Подільськ 

      

Присутні: 14 осіб, з них:  

5 членів громадської ради з 8 :   

- Мельник Богдан Петрович – керівник громадського формування з 

охорони громадського порядку і державного кордону «Варта Подільськ»; 

- Хлевнюк Володимир Володимирович - голова громадської організації 

«Рада Ветеранів та Інвалідів АТО/ООС Савранщини «ЩИТ»; 

- Скрипник Андрій Валер’янович - настоятель (керівник) релігійної 

організації «Релігійна громада Святого Архістратига Божого Михаїла 

Української Православної Церкви (Православної Церкви України) м. Кодима 

Одеської області»; 

- Сапожинський  Віктор Григорович - ТВО голови громадської 

організації «Спільна громадська думка»; 

- Постіка Ольга Василівна – голова правління громадської організації – 

«КЛУБ РИБАЛОК ЦЕХАНІВКА». 

 

Відсутні з поважних причин: 

- Савельєв Олег Єфремович – перший заступник голови громадської 

організації «Ветерани Балтщини і Балтської об’єднаної територіальної 

громади»; 

- Тіора Анатолій Григорович - секретар громадської організації «Центр 

допомоги учасникам АТО Подільщини»; 

- Лозінський Микола Васильович - секретар громадської організації 

«Подільська районна організація ветеранів України». 

 

Також присутні:  

- Лазаренко Михайло Дмитрович – начальник Подільської районної 

військової адміністрації; 

- Бешетя Анастасія Віталіївна – головний спеціаліст відділу 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Подільської 

райвійськадміністрації; 

- Татаровська Оксана Миколаївна – головний спеціаліст відділу 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Подільської 

райвійськадміністрації; 

   - Казимиров Руслан Анатолійович – начальник відділу інформаційної 

діяльності та комунікацій з громадськістю Подільської 

райвійськадміністрації, секретар громадської ради (в режимі онлайн); 

- начальник фінансового відділу Подільської  РВА Сергій Шаповал; 

- начальник відділу агропромислового розвитку Подільської РВА 

Наталія Вдовиченко; 



- головний спеціаліст відділу освіти, охорони здоров’я, культури та 

спорту Подільської РВА Олена Приходченко; 

- головний спеціаліст відділу ведення Державного реєстру виборців 

апарату райдержадміністрації Ігор Закриничний;  

- начальник відділу організаційно – контрольної роботи, діловодства та 

звернення громадян апарату Подільської РВА Людмила Болсун. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

                                                     

1.  Доведення обстановки, що склалась на території України, області, 

Подільського району, на суміжній території. Результати взаємодії 

Подільської районної військової адміністрації та територіальних громад у 

справі підтримки захисників на фронті.  

2. Стан розгляду звернень громадян у Подільському районі протягом 

поточного року. 

3. Підсумки роботи з національно-патріотичного виховання дітей та 

молоді у Подільському районі, завдання щодо її активізації в умовах 

воєнного стану. 

4. Про хід збирання врожаю-2023 сільськогосподарськими  

підприємствами району.  

5. Про функціонування районного гуманітарного штабу в Подільському 

районі протягом поточного року.  

6. Обговорення проблематики в громадах Подільського району та 

ймовірних шляхів її вирішення.  

7. Підведення підсумків засідання громадської ради, обговорення 

робочих питань.  

 

1. СЛУХАЛИ: Доведення обстановки, що склалась на території 

України, області, Подільського району, на суміжній території. Результати 

взаємодії Подільської районної військової адміністрації та територіальних 

громад у справі підтримки захисників на фронті. 

 

ВИСТУПИЛИ: Лазаренко М.Д. довів обстановку, що склалась на 

території України, Одеської області, Подільського району, на суміжній 

території. Зокрема, він зазначив, що весь цивілізований світ на сьогодні 

розуміє, що російська федерація намагається знищити усе українське: 

громадян, мову, писемність, культуру тощо. Але наші Збройні Сили дають 

агресору потужну відсіч. Перемога буде за нами, але для цього потрібно 

об’єднати зусилля всім – хто на передовій, і тим хто в тилу. Михайло 

Лазаренко звернувся до членів громадської ради з побажанням бути більш 

активними, у територіальних громадах координувати зусилля людей щодо 

підтримання патріотичного настрою, волонтерського руху, спонукати органи 

влади, депутатський корпус, посадових осіб закладів освіти, культури, 

охорони здоров’я на прийняття державницьких рішень, підтримку наших 

військовослужбовців, сприяти економічного росту, наповненню і 

ефективному  витрачанню бюджетних коштів. Крім того, очільник району 



довів присутнім, яку допомогу було відправлено бійцям на фронт завдяки 

взаємодії Подільської РВА, територіальних громад, аграріїв, підприємців, 

небайдужих громадян.  

 

УХВАЛИЛИ:  

Прийняти зміст обговореного питання до уваги.  

Підсумки голосування: «За» - 5, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: Стан розгляду звернень громадян у Подільському районі 

протягом поточного року. 

 

ВИСТУПИЛИ: Болсун Л.Г. довела присутнім підсумки роботи 

райдержадміністрації та територіальних громад з питань розгляду звернень 

громадян. Вона ретельно зупинилася на статистиці та класифікації заяв та 

звернень, окреслила головні завдання і аспекти діяльності керівництва 

органів державної влади та місцевого самоврядування щодо зменшення 

кількості проблемних питань, які піднімаються місцевими жителями. 

Лазаренко М.Д. висловив своє бачення ролі та місця громадської ради, 

як містка, що з’єднує керівництво та мешканців району.   

   

УХВАЛИЛИ:  

Надавати допомогу керівництву РВА у виявленні місць соціальної 

напруги та вжитті заходів щодо зменшення кількості звернень громадян.  

Підсумки голосування: «За» - 5, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: Підсумки роботи з національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді у Подільському районі, завдання щодо її 

активізації в умовах воєнного стану. 

 

ВИСТУПИЛИ: Олена Приходченко, яка розповіла про заходи, що  

проведено районною державною адміністрацією протягом поточного року з 

метою національно-патріотичного виховання дітей та молоді. Вона довела 

присутнім плани на майбутнє з даного питання.  

Лазаренко М.Д. зауважив, що виховувати любов до Батьківщини 

потрібно не тільки у дітей, а й у багатьох дорослих мешканців району. 

Голова району підкреслив важливість цієї роботи під час воєнного стану і 

запевнив, що і в подальшому буде вимагати гідного відношення в громадах 

до державних символів, до виховання дітей та молоді, висловив своє бачення 

ролі та місця громадської ради у цій кропіткій праці.    

   

УХВАЛИЛИ:  

Прийняти зміст обговореного питання до уваги.  

Підсумки голосування: «За» - 5, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про хід збирання врожаю-2023 сільськогосподарськими  

підприємствами району.  



 

ВИСТУПИЛИ: Наталія Вдовиченко, яка довела членам громадської 

ради інформацію про хід польових робіт на території Подільського району, 

попередні підсумки збирання врожаю поточного року. Також, вона розповіла 

про забезпеченість аграріїв всім необхідним, зокрема, паливно-мастильними 

матеріалами, технікою, ознайомила присутніх із нюансами процесу 

бронювання працівників сільськогосподарських підприємств.    

 

УХВАЛИЛИ: Взяти до уваги інформацію про стан проведення 

польових робіт в сільськогосподарських підприємствах Подільщини.  

Підсумки голосування: «За» - 5, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про функціонування районного гуманітарного штабу в 

Подільському районі протягом поточного року. 

 

ВИСТУПИЛИ: Сергій Шаповал розповів про стан роботи районного 

гуманітарного штабу в поточному році, про кількість та зміст гуманітарної 

допомоги, що надійшла до Подільщини. Також, він довів інформацію про 

порядок розподілу гуманітарної допомоги між територіальними громадами, 

про контроль за її розподілом безпосередньо найбільш вразливим верствам 

населення. Крім того, йшлося і про обладнання місць для зберігання 

продуктів харчування, інших засобів в територіальних громадах. 

 

Мельник Б.П. висловив прохання до членів громадської ради на місцях 

моніторити дотримання вимог законодавства з питань зберігання, обліку та 

видачі гуманітарної допомоги, а у випадках виявлення будь-яких порушень – 

інформувати керівництво Подільської РВА. 

 

УХВАЛИЛИ:  

Прийняти зміст обговореного до уваги, надавати допомогу Подільській 

РВА у зборі інформації про дотримання законності з питань зберігання, 

обліку та видачі гуманітарної допомоги в територіальних громадах.  

Підсумки голосування: «За» - 5, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: Обговорення проблематики в громадах Подільського 

району та ймовірних шляхів її вирішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Скрипник А.В. запитував про надійність організації 

охорони державного кордону, зокрема з, так званим, Придністров’ям. Його 

цікавила комунікація з офіційним урядом Молдови, співпраця з громадами, 

прикордонною службою, харчування, перевірки у школах.  

Хлевнюк В.В. задавав питання про організацію видачі гуманітарної 

допомоги, уточнював, як це робиться. Він наголосив на необхідності 

розробки районного алгоритму видачі гуманітарної допомоги.   




